
Referat af bestyrelsesmøde i Ebbes Lyng Grundejerforening og Vejlaug d.11. november 2018 

Sted: Agi Riising Ebbes Lyng 41 

Til stede: Agi Riising, Peder Mouridsen, Svend Brock og Carl Ole Nielsen 

Afbud fra Mette Gagner 

Dagsorden: 

1) Godkendelse af dagsorden: Dagsorden godkendt. 

2) Opfølgning på bestyrelsesmøde d.15.september: Der er udsendt skrivelse vedr. foreningens 

retningslinjer for håndtering af persondataloven til medlemmerne af grundejerforeningen.  

3) Meddelelser fra formanden: Der er intet nyt at meddele. 

4) Meddelelser fra kassereren: Punkterne 4 og 8 ( Ajourført liste over samtlige grundejere incl. 

betalingsstatus) bliver slået sammen.  

Svend har udarbejdet liste over samtlige grundejere med status over, hvem der skal betale for 

hvad (medlemskab og vejlaugsbidrag mm.) 

Listen gennemgås og justeres. Der mangler stadigvæk e-mail adresser og ejerforhold på nogle. 

Svend henvender sig til kommunen vedr. oplysninger om ejerforhold. 

Carl Ole udsender post til personer uden oplyst e-mail. Vi overvejer et gebyr på breve udsendt pr 

post. 

5) Forslag til diskussion og beslutning: Intet under dette punkt 

6) Beskæring af nordsiden af Tjørneholmen: På baggrund af brev af 1.juni 2011 fra Odsherred 

Kommune som svar på henvendelse fra tidligere formand  Henning Jerichau, samt e-mail fra 

Vejdirektoratet som svar på henvendelse fra Agi 5.oktober 2018, vurderer bestyrelsen, at det 

fortsat er grundejernes pligt at vedligeholde nordsiden af Tjørneholmen. Bestyrelsen beslutter 

derfor at rette en skriftlig henvendelse til Odsherred Kommune med kopi af omtalt 

korrespondance. Vi vil her anmode kommunen om at rette henvendelse til nævnte grundejere 

med henblik på beskæring af Tjørneholmen. Agi formulerer og udsender brev. Det drejer sig om 

følgende matrikler nr.8G, 2A, 1,3,5,7,9 og 11. 

7) Opkrævning af kontingent og vejbidrag: Agi tilretter brev stilet til alle grundejerne. Så snart Carl 

Ole og Svend har opdaterer listen over samtlige grundejere, sørger Carl Ole for hurtig udsendelse 

af brevet pr mail eller post med anmodning om at oplyse e-mail adresse.  

8) Se under pkt. 4 



9) Google on - line arkiv og folderstruktur: Svend fremlægger et forslag om en 2delt struktur. En 

med adgang for alle grundejere og en med adgang kun for bestyrelsen. Vi synes alle det lyder som 

en farbar vej. Svend arbejder videre med forslag til en folderstruktur for begge dele. Vi ønsker en 

så enkel struktur som muligt.  

10) Evt.: Carl Ole oplyser, at vejen bliver repareret primo december. 

 

 

Der aftales ikke noget nyt møde før foråret 2019. 

 

 

Referent 

Agi Riising 

 


